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Porządek obrad:

1.  Rozpatrzenie wniosków zgłoszonych na 32. posiedzeniu Senatu do ustawy 
o zmianie ustawy – Prawo o ruchu drogowym.



29 października 2021 r.

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący 
Jan Hamerski)

Przewodniczący
Jan Hamerski

Dzień dobry państwu. Witam serdecznie na 
posiedzeniu Komisji Infrastruktury.

Oczywiście serdecznie witam państwa sena-
torów, witam pana ministra, witam pana mece-
nasa, witam sekretarzy komisji.

Widzę, że nie ma na sali osób, które zajmo-
wałyby się zawodowo lobbingiem. Mam nadzie-
ję, że również na łączach takich osób nie ma.

Szanowni Państwo, pozwolę sobie tylko 
w skrócie przypomnieć. Wysoka Komisja była 
uprzejma na ostatnim posiedzeniu przygoto-
wać wniosek o  przygotowanie projektu… ko-
misja przygotowała projekt ustawy, w ramach 
którego przedstawione na posiedzeniu komi-
sji poprawki miały zostać wprowadzone, tak 
to określę, jako wniosek komisji do dalszego 
procedowania. Ze względów proceduralnych, 
że tak powiem, z uwagi na kwestię szybkości 
działania, jaka była niezbędna, i  również ze 
względu na to, że Wysoka Izba odrzuciła ten 
projekt, przystępujemy w  tej chwili do po-
nownego głosowania, ponownego debatowa-
nia nad zgłoszonymi poprawkami. Państwo 
otrzymali zestaw wniosków. Ja króciutko tyl-
ko odniosę się do… zapytam pana mecenasa 
o  wnioski nr 1, 3, 4 i  5, bo wniosek nr 2, jak 
państwo pamiętają, dotyczył tylko stylistyki, 
zapisu i zmiany słów „o ile dotyczy” na słowa 
„jeżeli są wymagane”.

Panie Mecenasie, gdyby pan był uprzejmy 
powiedzieć…

(Początek posiedzenia o godzinie 8 minut 30)

Główny LeGisLator 
w Biurze LeGisLacyjnym 
w KanceLarii senatu
macieJ Telec

Dziękuję bardzo.
Tak jak pan przewodniczący powiedział, po-

prawka nr 2 ma charakter językowy, poprawki 
nr 1, 3, 4 i  5 zmierzają do zwiększenia kwoty 
przeznaczonej w Rządowym Funduszu Rozwoju 
Dróg na dofinansowanie jednostkom samorządu 
zadań obwodnicowych i  utrzymania do końca 
2022  r. zwiększonej stawki dopłaty do wozoki-
lometra przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej. Muszę tutaj powtórzyć to moje za-
strzeżenie z poprzedniego posiedzenia komisji, 
że te poprawki mogą budzić wątpliwości co do 
tego, czy one się mieszczą w dopuszczalnym za-
kresie poprawki senackiej. To wszystko. Dzięku-
ję bardzo.

Przewodniczący
Jan Hamerski

Dziękuję bardzo, Panie Mecenasie.
Panie Ministrze, dwa słowa w tej materii, czy 

ta akceptacja ze strony państwa…

seKretarz stanu 
w ministerstwie infrastruKtury
rafał Weber

Tak.
Stanowisko rządu co do obu poprawek jest 

pozytywne. Dziękuję Wysokiej Izbie, dziękuję 
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i  paniom senator, i  panom senatorom za zro-
zumienie tej sytuacji i, mimo zastrzeżenia pana 
mecenasa, jak rozumiem, wolę wprowadzenia 
tych poprawek do ustawy. Te poprawki mają 
charakter typowo samorządowy, tak to określę, 
są wprowadzane na wniosek samorządów, które 
będą z nich korzystały. Tak że w imieniu samo-
rządów za to bardzo gorąco dziękuję.

Przewodniczący
Jan Hamerski

Dziękuję serdecznie.
Czy państwo senatorowie życzą sobie zabrać 

głos?
Skoro nie…
(Brak nagrania)

Przewodniczący
Jan Hamerski

Przystępujemy do głosowania.
Przypominam, że nad poprawkami nr 1, 3, 4 

i 5 głosujemy łącznie.
Czy mamy łączność z kolegami z zewnątrz? 

Mamy.
Szanowni Państwo, kto jest za przyjęciem 

tych poprawek?
(Głos z sali: 6 głosów z sali.)
Z sali 6 za.
Kto jest przeciw na sali?
(Głos z sali: Nie widzę.)
Kto się wstrzymał?
(Głos z sali: Nie widzę.)
Nie ma.

(Rozmowy na sali)
(Głos z sali: 7 głosów za, nikt nie był przeciw, 

2 się wstrzymało.)
7 głosów za – oczywiście łącznie – nikt nie 

był przeciw, 2 senatorów się wstrzymało.
Poprawka nr 2.
Kto jest za przyjęciem tej poprawki? Z  sali 

oczywiście.
(Głos z sali: 6 głosów z sali.)
6 głosów z sali za.
Kto jest przeciw?
Kto się wstrzymał?
Nie ma, na sali.
(Głos z sali: 8 głosów za, nikt nie był przeciw, 

1 się wstrzymał.)
8 senatorów głosowało za, nikt nie był prze-

ciw, 1 się wstrzymał.
Szanowni Państwo, tym sposobem doszli-

śmy do końca…
(Głos z sali: …sprawozdawca komisji…)
Tak jest, tak jest.
…Do końca posiedzenia komisji.
Jeżeli nie mają państwo nic przeciwko temu, 

to sprawozdawcą byłaby, tak jak do tej pory, pani 
senator Bieda.

Czy pani senator wyraża zgodę?
(Senator Halina Bieda: Tak.)
Państwo senatorowie również? Tak. Dziękuję 

bardzo.
Dziękuję serdecznie.
(Sekretarz Stanu w Ministerstwie Infrastruk-

tury Rafał Weber: Ja jeszcze raz dziękuję, dzięku-
ję państwu bardzo.)

Dziękuję, Panie Ministrze. Dziękuję, Pa-
nie Mecenasie. Dziękuję państwu senatorom 
i współpracownikom.

(Koniec posiedzenia o godzinie 8 minut 35)
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